
  

EESTI JALGRATTURITE LIIT 

 

 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR. 5 

 

 

 

Koosolek toimus 13. detsembril 2006. a. Saaremaal, Spa Hotell Meri ruumes, Business 

Lounge, Pargi 16, Kuressaare, algusega kell 11.30 ja lõpuga 16.30. 

 

 

OSALEJAD:   juhatuse liikmed: 

Presidendi kt, asepresident  Madis Lepajõe 

asepresident    Väino Kaldoja 

        Jaan Toots 

        Toomas Saarma 

Evald Pärni 

   EJL peasekretär   Urmas Karlson 

EJL turundusjuht   Hanno Kross 

KÜLALISED:  SJK Viiking juhatuse esimees  Riho Räim 

   SJK Viiking juhatuse liige  Aivo Maripuu 

        Ülle Räim 

PUUDUSID:  asepresident    Enn Veskimägi 

        Raivo Rand 

        Hardy Rasmann 

   aupresident    Oleg Sapožnin 

 

 

Koosoleku juhataja: Madis Lepajõe 

Koosoleku protokollija: Annika Parv 

 

 

PÄEVAKORD: 

1. Üldkoosoleku korraldamine 

   2. Kohtunike litsentsid ja nende maksumus 

   3. EJL arengukava projekti 2006 - 2012 tutvustus 

   4. 2007. a. eelarve täiendused 

   5. Ülevade 2007. a. võistluskalendrist 

   6. UCI presidendi Pat McQuaid`i külaskäiguga seonduv 

7. Jalgrattaklubi MTÜ CC Rota Mobilis ja MTÜ Spordiürituste 

Korraldamise Klubi vastuvõtmine EJL´i liikmeteks 

 

 

ETTEPANEK: 

Hr. Madis Lepajõe tegi ettepaneku lisada täiendavaks päevakorrapunktiks: 1) UCI 

eetikakoodeksi vastuvõtmise; 2) Kultuurkapitali kehakultuuri ja spordi sihtkapitali nõukogu 

EJL´i poolse uue liikme valimise; 3) Riiklike spordipreemiate kandidaatide esitamine 

Kultuuriministeeriumile. 
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OTSUSTATI: 

Otsustati täiendavate päevakorrapunktidena võtta arutusele: UCI eetikakoodeksi vastuvõtmine, 

Hr. Enn Veskimäe järeltulija esitamine Kultuurkapitali kehakultuuri ja spordi sihtkapitali 

nõukogu võimalikuks uueks liikmeks, Riiklike spordipreemiate kandidaatide esitamine 

Kultuuriministeeriumile. 

 

1. Üldkoosoleku korraldamine; 
 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas EJL´i üldkoosoleku päevakorda: 

Ettepanek on viia EJL üldkoosolek läbi 22. veebruaril 2007. a. Tallinnas Pirita Top majas, 

Regati pst. 1, III korrus, algusega kell 15.00. 

EJL üldkoosoleku päevakord oleks järgmine: 

1. EJL 2006. a. tegevusaruande ja raamatupidamise aastaaruande kinnitamine 

 1.1. EJL audiitori akti kinnitamine 

2. EJL sisseastumismaksu ja liikmemaksu määra kinnitamine 

3. EJL presidendi valimine 

4. 2007. a. eelarve kinnitamine 

5. Muud küsimused ja sõnavõtud 

 

ARVAMUS: 

Hr. Madis Lepajõe – praegune juhatus peaks esitama oma kandidaadi ning teavitama sellest ka 

klubisid. Klubidele tuleb anda aega oma kandidaatide esitamiseks. 

ETTEPANEK: 

Hr. M. Lepajõe – pakuks üheks presidendi kandidaadiks hr. Väino Kaldojat. 

VASTUS: 

Hr. V. Kaldoja – mina lükkan selle ettepaneku tagasi ja sobivaks kandidaadiks esitaksin 

hoopis praeguse presidendi kohusetäitja hr. Madis Lepajõe. 

VASTUS: 

Hr. M. Lepajõe – kui praegune juhatus toetab, siis olen nõus kandideerima EJL´i presidendi 

kohale. 

OTSUSTATI: 

1.1 Otsustati Hr. V. Kaldoja ettepanekul korraldada EJL üldkoosolek 31. jaanuaril 2007. a., 

Pirita Top majas Regati pst. 1 III korrus, algusega kell 16.00. 

1.2. Otsustati esitada EJL´i juhatuse poolseks presidendi kandidaadiks Hr. Madis Lepajõe ja 

sellest teavitada ka EJL´i liikmeid. 

 

2. Kohtunike litsentsid ja nende maksumus; 

 

KUULATI:  

Hr. M. Lepajõe tutvustas UCI nõudeid kohtunikele ja sellest tulenevalt ka EJL´i kohustusi. 

UCI nõuab 2007. aasta hooajaks kohtuniku litsentsi ja kindlustuspoliisi. Iga UCI komissar 

peab tõestama, et ta on ka koduriigis aktiivne ja esitama alaliidu litsentsi, muidu tühistatakse 

tema määramised ja edaspidi ka UCI litsents. Vastavalt sellele väljastab ka Eesti Jalgratturite 

Liit kõigi kategooriate kohtunikele litsentsid. 

Nõue eeldab EJL võistlusreglemendi 5. peatüki muutmist. 

Kohtunike litsentside tasude soovituslikud määrad: 

 

Kohtuniku kategooria:  Maksumus: 
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UCI komissar    200.- 

A - kategooria    200.- 

B - kategooria    100.- 

C - kategooria    75.- 

 

OTSUSTATI: 

Kohtunike litsentside summad kiideti heaks. Hr. Madis Lepajõe lubas teha vastavad 

korrektiivid EJL´i võistlusreglemendi 5. peatükis. 

 

3. EJL arengukava projekti 2006 - 2012 tutvustus; 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas EJL arengukava projekti 2006 – 2012. Arengukava on veel 

raamdokument ning selle peaksid veel üle vaatama treenerite, kohtunike ja võistluste 

korraldajate kogud. 

ETTEPANEK: 

Hr. V. Kaldoja – teen ettepaneku kinnitada arengukava ning vastavalt vajadusele täiendada. 

Treenerite, kohtunike ja võistluste korraldajate kogule anda ülevaatamiseks ja parandamiseks 

aega üks kuu. Kui juhatus on arengukava heaks kiitnud, siis panna kodulehele. Arengukava 

pealkiri võiks olla hoopis “Strateegilised eesmärgid ja arengukava”. 

Hr. Toomas Saarma – arengukava peaks olema juhatuse töödokument. Pooldan pidevat 

täiendamist vastavalt vajadusele. 

OTSUSTATI: 

Otsustati saata arengukava ülevaatamiseks ja parandamiseks treenerite, kohtunike ja võistluste 

korraldajate kogudele. Arengukavasse pannakse kirja ka koostajate nimed. 

 

4. EJL 2007. a. eelarve täiendused; 

 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson - tutvustas EJL´i 2007. a. eelarve täiendusi. 

Eelarve maht kokku: 5 695 000.- EEK 

ETTEPANEK: 

Hr. V. Kaldoja palus üle vaadata ja täiendada eelarve kululõikude proportsioonid. Üldkulude 

suhe teiste alalõikude suhtes vajaks korrigeerimist. 

KÜSIMUS: 

Hr. V. Kaldoja – miks liidu majandusaasta ei ole kooskõlas kalendriaastaga? 

VASTUS: 

Hr. U. Karlson – Vastav muudatus põhikirjas tehti 2003. aastal. Üldkoosolek otsustas, et  

majandusaasta lõpeb siis kui lõpeb hooaeg. 

OTSUSATI: 

Kui pole piisavalt põhjendusi kehtiva majandusaasta kasuks, siis teha ettepanek EJL´i 

üldkoosolekule majandusaasta ümbermuutmiseks ja kalendriaastaga võrdsustamiseks.  

 

5. Ülevade 2007. a. EJL´i võistluskalendrist; 

 

KUULATI: 
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Hr. U Karlson – tutvustas 2007. a EJL´i võistluskalendrit. Võistluste korraldajate kogu peaks 

selle üle vaatama enne jõule ja kategooriad heaks kiitma, siis saaks sõlmida võistluste 

korraldajatega vastavad lepingud. 

EJL 2007. aasta võistluskalendrisse on registreeritud 60 võistlust, mis nende korraldajate 

taotletud kategooriate lõikes jagunevad järgmiselt: 

UCI kategooria - 3 võistlusel (lisaks veel UCI reitingupunkte andvad N/M-Eliitklassi EMV 

eraldistardis ja grupisõidus maanteel ning maastikuratta XCO) 

1. kategooria - 11 võistlusel 

2. kategooria - 21 võistlusel 

3. kategooria - 27 võistlusel 

Alade lõikes jagunevad võistlused järgmiselt: 

Maanteesõidus 23 

Maastikurattasõidus 35 

Trekisõidus  2 

Eesti meistrivõistlusi viiakse läbi 3 alal: maantee-, maastikuratta- ja trekisõidus – 15 võistlust. 

 

OTSUSTATI: 

Võistluste korraldajate kogu kinnitab 2007. a EJL´i võistluskalendri enne jõule ja sõlmib 

võistluste korraldajatega vastavad lepingud. 

 

6. UCI presidendi Pat McQuaid`i külaskäiguga seonduv; 

 

KUULATI: 

Hr. M. Lepajõe tutvustas UCI presidendi Pat McQuaid´i visiidiga seotut. 

ARVAMUS: 

Hr. Jaan Toots – ma arvan, et Hr. Pat McQuaid tuleks majutada viietärni hotelli. 

Hr. V. Kaldoja – ma olen nõus ise korraldama ja finantseerima transpordi, majutuse ja 

õhtusöögi. 

OTSUSTATI: 

Majutada Hr. Pat McQuaid hotellis Schlössle ja korraldada 18.01.07. õhtusöök restoranis 

Egoist. 

 

7. Jalgrattaklubi MTÜ CC Rota Mobilis ja MTÜ Spordiürituste Korraldamise 

Klubi vastuvõtmine EJL´i liikmeteks. 

 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson – esitas Jalgrattaklubi MTÜ CC Rota Mobilis ja MTÜ Spordiürituste 

Korraldamise Klubi taotlused astuda EJL´i uuteks liikmeteks. 

OTSUSTATI: 

Otsustati vastuvõtta kaks uut EJL´i liiget: 

1. Jalgrattaklubi MTÜ CC Rota Mobilis; 

2. MTÜ Spordiürituste Korraldamise Klubi. 

 

Täiendavad päevakorrapunktid. 

KUULATI: 

Hr. M. Lepajõe tutvustas UCI eetikakoodeksi vastuvõtmise vajadust. See tuleks tõlkida ka 

eesti keelde. 

KÜSIMUS: 
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Hr. M. Lepajõe – kes võiks olla hr. Enn Veskimäe asemel Kultuurkapitali kehakultuuri ja 

spordi sihtkapitali nõukogus? 

VASTUS: 

Hr. U. Karlson – üheks potentsiaalseks kandidaadiks esitaks hr. Toomas Saarma. 

VASTUS: 

Hr. T. Saarma – olen nõus kandideerima Kultuurkapitali kehakultuuri ja spordi sihtkapitali 

nõukogu liikmeks. 

KUULATI: 

Hr. Madis Lepajõe – 2006 spordiaasta on olnud Eestile väga edukas, tiitlivõistlustelt on 

saadud kokku üle 100 medali, seega oleks väga mõistlik esitada Kulktuuriministeeriumile 

erilisi sportlikke saavutusi näidanud sportlasi, kuhu kindlasti kuuluvadt Pariis – Dakari 

rattarallil osalenud ja kaksikvõidu saanud sportlased. 

ARVAMUS: 

Hr. V. Kaldoja – Mida rohkem jalgrattureid esitatakse erinevate preemiate saamiseks, seda 

parem kogu alale. 

 

OTSUSTATI: 

1. Otsustati vastu võtta UCI eetikakoodeks ja tõlkida see eesti keelde. Peasekretär U. Karlson 

saadab sellekohase kirja UCI presidendile. 

2. Otsustati esitada EJL´i poolseks uueks Kultuurkapitali kehakultuuri ja spordi sihtkapitali 

nõukogu kandidaadiks hr. Toomas Saarma. 

3. Otsustati esitada Kultuuriministeeriumile riikliku spordipreemia saamiseks Paris – Dakari 

rattarallil osalenud sportlased, eriliste sportlike saavutuste eest. 

 

Kohtumine jalgrattaklubi JSK Viiking esindajatega ja Kuressaare linnapea pr. Urve 

Tiidusega. 

 

Enne juhatuse koosolekut toimus kohtumine Kuressaare linnapea pr. Urve Tiiduse ja SJK 

Viiking esindajatega. Kohtumise üheks eesmärgiks oli allkirjastada Hea tahte ja 

koostööleping. Käesolev leping sõlmiti eesmärgiga viia ühiselt ellu Eesti regionaalpoliitikat, 

Saare maakonna ja Kuressaare linna arengukava ning arendada jätkuvalt Eesti jalgrattasporti.  

 

EJL´i juhatus tunnustas Saaremaa toetust suurvõistluste korraldamisel ja klubide arendamisel. 

Räägiti jalgrattateede planeerimisest, väljaehitamisest ja tulevikuplaanidest. 

 

SJK Viiking esindaja hr. Riho Räim tutvustas klubi ajalugu ja tegevust. Suurimaks 

probleemiks märkis ta klubi oma ruumi puudumist. Teiseks rääkis ta Saaremaa Velotuuri kui 

Põhjamaade vanima ning ühtlasi Baltimaade ainukese jalgratturite mitmepäevasõidu 

korraldamisega kaasnevatest probleemidest. Siinkohal paluti ka juhatuse abi ja toetust 

maanteeametiga suhtlemisel. 

 

 

 

 

 

 

________________________    ________________________ 

Madis Lepajõe       Annika Parv 

Koosoleku juhataja       Protokollija 


